

ASIA'S LEADING FOOD & HOSPITALITY **TRADESHOW**

10-12 MAY 2023 | HKCEC-

HOFEX Returns on 10-12 May 2023! HOFEX 將於 2023 年 5 月 10 至 12 日再度舉



HOFEX has consistently brought new products and services from around the globe to the F&B and hospitality industries. Building on the tremendous success in the last 34 years, HOFEX paved its road to becoming Asia's Leading Food & Hospitality Tradeshow. From 10-12 May 2023 at HKCEC, the expo will continue to serve the industries with an array of high-quality products.

HOFEX 一直致力為餐飲和款待行業引進全球最新的產品和服務。延續 34 年的成果,HOFEX 已成為亞洲首屈一指的食品餐飲及酒店設備展,並會為行業繼續服務。 HOFEX 將於 2023 年 5 月 10 至 12 日重返香港會議展覽中心,並會展出各類優質產品。



National Pavilions at HOFEX 2021

HOFEX 2021 國家及地區参展團:

Under the government imposed travel restriction, HOFEX 2021 proudly presented 10+ national and regional pavilions and more than 1,000+ International brands. Here are the National Pavilions from HOFEX 2021:

儘管在疫情下政府收緊旅遊入境限制,HOFEX 2021依然有超過10個國家和地區設置參展團展館以及1,000個以上的參展品牌。看看 HOFEX 2021有哪些國家和地區

























See more 了解更多

Hear what they say 參觀/參展感言:



Mr. Man Leung, Assistant Purchasing Manager, Courtyard By Marriott Hong Kong

HOFEX is the bridge to the F&B Industry. We attend every time and the show always exceeds my expectation even with the unfortunate pandemic situation! Well Done HOFEX Team!

Thank you for bringing HOFEX back! The show serves as a platform for the industry to reunite every 2 year! This signifies the solidarity of the food and hospitality industry! I can't wait for the next edition!

Mr. Ray Cheng, Sales Manager, Garming Marine Products International Co Ltd

Mr. Elton Yeung, Tea Master, Tea Chateau

F&B is a fast changing industry! With HOFEX – gathering all the industry peers into one venue, I am thrilled to meet everyone again even during the pandemic.



WHAT can you find?

豐富展品包羅萬有



•Bakery Equipment & Ingredients •烘焙設備及材料 •Coffee / Tea

•咖啡/茶 • Food & Drinks / Meat / Seafood / Organic Products •食品及飲料/肉類/海鮮/有機產品

• Foodservice Equipment & Supplies • 餐飲設備及用品 • Hospitality Interiors & Supplies

•酒店設計及用品 • Hospitality / Catering Technology •款待及餐飲科技 •Wine / Spirits / Beer

葡萄酒/烈酒/啤酒



Book Your Booth Now to Enjoy Early Bird Rate! 立即預留您的展位,享受早鳥優惠!

Want to get a prime location in the exhibition hall and enjoy discounts at the same time? Contact us today to discuss in more details and get to know how HOFEX can bring your business to a new level.

想同時為您的品牌在展覽中預留最佳位置和享受折扣優惠?立即和我們聯絡和了解詳情。

SME Export Marketing Fund 中小企業市場推廣基金



Eligible Hong Kong exhibitors may apply for the "SME Export Marketing Fund" to save up to 50% exhibiting

costs!

合資格的參展商可申請「中小企業市場推



Major Supporters 主要支持機構





Informa Markets









informa markets





Follow us: